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Spækhugger klubben  bestyrelsesmøde 
 
Deltagere 

Søren Vester, Thomas Sennels, Rasmus Kjær, Lars Møller 
Nielsen, Henrik Nepper,  Jesper Andersen 

Afbud :  

Ingen 

 
Mødedato 

17.09.2007 

 
Sted 

Kolding 

 
Tid 

17 til 21 
 
Emne / pkt. 

 
Tekst 

 
 

1)  
Konstituering af 
bestyrelsen 

Bestyrelsen konstituerede sig således 
Formand: Jesper Andersen 
Kasserer: Lars Møller Nielsen 
Hjemmeside og medlems registrering: Thomas Sennels 
Butik og DM´er Søren Vester 

 

2)  
Generalforsamling 
2007 

Referatet er ikke skrevet. 
Det gøres snarest og rundsendes pr. mail til bestyrelsen og dirigenten til 
godkendelse. 

Lars 

3)  
DM 2007 
evaluering 

Et rigtig godt stævne på land og vand. En tæt og god atmosfære. Dejligt med 
jazz på kajen fredag. Vores fornemmelse er at der var stor sejler tilfredshed.  
Generalforsamlingen i teltet var det rigtige sted fordi sejlerne var der. At 
officials også skulle være der, burde vi have tænkt på. 

 

4)  
DM 

2008: der er tilsagn fra Fredericia Sejlklub. Sejlområde i Båring Vig. 
Søren og Jesper tager kontakt til klubben for et forberedende møde. 
2009: Der er god mulighed for at Nyborg Sejlforening vil være arrangør. 
2010: Vi satser på Øresund: Rasmus, Henrik og Lars forholder sig til klubber 
vi tror vil være tændte på at lave et stævne netop for Spækhuggere. Gerne 
med Tårbæk som forbillede. Muligheder er Vallensbæk, Nivå og Sundet. 
Det kan i fremtiden blive aktuelt at afholde DM sammen med andre klasser for 
at arrangørklubben har et passende volumen at arbejde med. Vores 
prioritering vil i så fald være, at vi får en bane til hver klasse. 

Søren 
Jesper 
Søren 
Rasmus 
Lars 
Henrik 
 

5)  
Regnskab  
2006-2007 
 
 
 
 
 
 
 
Sverige 

Efter at regnskabet var godkendt på generalforsamlingen 2007 er bestyrelsen 
(via Thomas Hannibal, DEN 163) blevet gjort opmærksom på en fejl i 
regnskabet. 
Det anførte overskud på 23.852 kr. er ikke korrekt. Overskuddet er 15.333 kr. 
De anførte saldi primo og ultimo er korrekte. 
Fejlen opstod da 2 bilag ikke var bogført i året og opstillingen med 
indtægter/udgifter ikke var afstemt med aktiver/passiver. 
Foreningen er således hverken rigere eller fattigere end det fremgik af 
regnskabet på generalforsamlingen 2007. 
Bestyrelsen tog kassererens gennemgang til efterretning og det korrigerede 
regnskab vil blive fremlagt på generalforsamlingen i 2008. 
Thomas har oprettet en konto i Danske Bank i Sverige. Nu skulle vi have en 
praktisk mulighed for at få kontingentindbetalinger fra Svenske medlemmer. 

Lars 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Thomas 

6) 
Klasseregler 

Dansk Sejlunion er i august blevet orienteret om at generalforsamlingen 
vedtog  

- at klubbens navn er Spækhugger klubben 
- at det obligatoriske udstyr er reduceret som foreslået. 

Vi afventer den formelle godkendelse fra DS. 

Jesper 

7)  
Nye tiltag 

Rasmus fremlagde en række ideer til fremme af sejlads i Spækhugger 
Støtte til sejlklubber med Spækhugger som klubbåde. 
Støtte til sejlklubber ved kapsejladser. 
Udlån af både til VIP ved kapsejladser 
Show sejladser ved udstillinger eller andre arrangementer – f.eks. i Kbh.’s 
havn. 
Team building arrangementer i Spækhugger 
Aftale: at undersøge muligheder for at finansiere opkøb af Spækhuggere via 
fondsmidler med det formål at stille de istandgjorte både til rådighed for 
eksisterende eller nye sejlerskoler i sejlklub regi. 

 
 
 
 
 
 
 
Henrik 
Rasmus 
Lars 

http://www.spaekhugger.dk/Forside.html
http://www.spaekhugger.dk/Forside.html
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Spækhugger klubben  bestyrelsesmøde 

Registrering af sejlklubber med eksisterende sejlerskoler i Danmark. Thomas 

8)  
40 års jubilæum 

Henrik fremhævede Spækhuggerens unikke designmæssige kvaliteter. Det 
kunne være temaet for 40 års jubilæet. 
Ideer: 
ID prisen for holdbart design. 
Arrangement i Københavns havn/Holmen med design som tema. 
Vi indbyder Hans Erik Ortving og Klaus Nærå til næste møde til videre 
drøftelse og udvikling af ideer. 

 
 
 
 
 
Henrik 

9)  
Spækhuggernyt 

Spækhuggernyt er uden drivende kræfter. Der er formodentlig en 
efterspørgsel på bladet specifikt som hjemmesiden ikke kan erstatte. 
Grindeklubben kunne måske være interesseret i at deres blad også indeholdt 
Spækhuggernyt. 
Vi tager kontakt for at afklare om det vil være en løsning på Spækhuggernyt’s 
fremtid. 

Lars 

10) 
Hjemmesiden 

Bestyrelsen er godt tilfreds med hjemmesidens indhold og funktion. Thomas 

11) 
Butikken 

Til næste bestyrelsesmøde laves en lager opgørelse. 
Indtil videre vil vi ikke få lavet nye produkter til løbende salg. 

Søren 

12)  
Pokalserie 
 

God deltagelse på Øresund. 
Sydfyn og Østjylland er lidende med få deltagere. 
Bøgestrømmen og Lillebælt har ikke været afholdt i 2007. 
Vi tager kontakt til Bøgestrømmen og Lillebælt for at forhøre os om 
fremtidsplanerne. 

Jesper 

13)  
Bådudstilling 

Spækhuggerklubben vil ikke søge om plads på bådudstillingen i Bella Centret 
februar 2008. 
Måske vil Fredericia i februar 2009 være interessant i forhold til 40 års 
jubilæet. 

 

14)  
Møde plan 

Torsdag den 8/11 hos Henrik: emne 40 års jubilæum i 2009 
Mandag den 21/1 2008 hos Thomas 
Mandag den 7/4 hos Rasmus 
Onsdag den 6. august i Fredericia. 

 

 


